
Z A P I S N I K 
 
s 18. sjednice Općinskog vijeća Općine Viljevo, održane dana 15. rujna 2023. godine u 
prostorijama Općine Viljevo, Braće Radića 87, u Viljevu.  
Sjednicu Općinskog vijeća Općine Viljevo sazvao je predsjednik, Tomislav Mađarić, pisanim 
pozivom, KLASA: 024-02/23-01/12,  URBROJ: 2158-39-23-1, od 08. rujna 2023. godine.  
 
Započeto u 13,05 sati. 
 
Nazočni vijećnici: Tomislav Mađarić, Đuka Vincetić, Ivica Šoš, Tomislav Okrugić, i Milorad 
Maljković.   
 
Nedostaje: Matija Rajninger, Zlatko Kolar, Marta Senković, Pero Rabljenović  
 
Ostali nazočni: Dominik Knežević – općinski načelnik, Dalibor Dakić – zamjenik općinskog 
načelnika iz reda pripadnika srpske nacionalne manjine, Antonija Horvat – poljoprivredni 
redar, zapisničar, Danijel Šimunović – novinar internetskog portala Miholjština info, Tihomir 

Hajduković – referent za društvene djelatnosti, izvjestitelj.  
 
Predsjednik Tomislav Mađarić otvara 18. sjednicu Općinskog vijeća, pozdravlja sve nazočne 
i konstatira kako postoji kvorum za pravovaljano odlučivanje te čita točke dnevnog reda kao 
u sazivu:  

DNEVNI RED 

1. Usvajanje zapisnika s 17. sjednice 
 

2. Donošenje Izvještaja o izvršenju Proračuna Općine Viljevo za I. do VI. 2023. 
godine 

                        IZVJESTITELJI: D. Knežević, T Hajduković  

3. Donošenje Odluke o povjeravanju obavljanja komunalnih djelatnosti na 
području Općine Viljevo 

                        IZVJESTITELJI: D. Knežević, T. Hajduković  

4. Donošenje Odluke o koeficijentima za obračun plaće službenika i 
namještenika Jedinstvenog upravnog odjela Općine Viljevo 

                        IZVJESTITELJ: D. Knežević 

5. Donošenje Odluke o donošenju Akcijskog plana energetski održivog razvitka 
i klimatskih promjena (SECAP) za Općinu Viljevo 

                        IZVJESTITELJ: D. Knežević  

6. Donošenje Odluke o pristupanju Općine Viljevo Sporazumu gradonačelnika 
za klimu i energiju 

                        IZVJESTITELJ: D. Knežević   

7. Izvješće o stanju u prostoru Općine Viljevo za razdoblje od 2019. godine do 
2022. godine 

                        IZVJESTITELJI: D. Knežević, T. Hajduković   
 

8. Izvješće o radu Općinskog načelnika Općine Viljevo za razdoblje od 
1.01.2023. do 30.06.2023. godine 

                         IZVJESTITELJ: D. Knežević 
 

9. Pitanja i prijedlozi vijećnika  



Potom je predloženi dnevni red predsjednik vijeća Tomislav Mađarić dao na glasovanje. 
Konstatira kako je nakon provedenog glasovanja usvojen predloženi dnevni red, 
jednoglasno, kako slijedi:  

DNEVNI RED 

1. Usvajanje zapisnika s 17. sjednice 
 

2. Donošenje Izvještaja o izvršenju Proračuna Općine Viljevo za I. do VI. 2023. 
godine 

                        IZVJESTITELJI: D. Knežević, T Hajduković  

3. Donošenje Odluke o povjeravanju obavljanja komunalnih djelatnosti na 
području Općine Viljevo 

                        IZVJESTITELJI: D. Knežević, T. Hajduković  

4. Donošenje Odluke o koeficijentima za obračun plaće službenika i 
namještenika Jedinstvenog upravnog odjela Općine Viljevo 

                        IZVJESTITELJ: D. Knežević 

5. Donošenje Odluke o donošenju Akcijskog plana energetski održivog razvitka 
i klimatskih promjena (SECAP) za Općinu Viljevo 

                        IZVJESTITELJ: D. Knežević  

6. Donošenje Odluke o pristupanju Općine Viljevo Sporazumu gradonačelnika 
za klimu i energiju 

                        IZVJESTITELJ: D. Knežević   

7. Izvješće o stanju u prostoru Općine Viljevo za razdoblje od 2019. godine do 
2022. godine 

                        IZVJESTITELJI: D. Knežević, T. Hajduković   
 

8. Izvješće o radu Općinskog načelnika Općine Viljevo za razdoblje od 
1.01.2023. do 30.06.2023. godine 

                         IZVJESTITELJ: D. Knežević 
 

9. Pitanja i prijedlozi vijećnika  
 
 

RAD PO UTVRĐENIM TOČKAMA DNEVNOG REDA: 
 
AD/1. Predsjednik Tomislav Mađarić otvara 1. točku dnevnog reda te postavlja pitanje ima li 
kakvih izmjena, dopuna ili primjedbi na zapisnik s 17. sjednice Općinskog vijeća.   
Budući da nije bilo izmjena, dopuna ili primjedbi na zapisnik, predsjednik daje zapisnik na 
usvajanje. Pod točkom 1. dnevnog reda jednoglasno je usvojen zapisnik s 17. sjednice 
Općinskog vijeća Općine Viljevo. 
 
AD/2. Predsjednik Tomislav Mađarić otvara 2. točku dnevnog reda koja se odnosi na 
donošenje Odluke o prihvaćanju Izvještaja o izvršenju proračuna s polugodišnjim obračunom 
Proračuna Općine Viljevo za razdoblje od 01.01.2023. do 30.06.2023. godine i daje riječ 
Dominiku Kneževiću, načelniku Općine Viljevo. Dominik Knežević izvješćuje vijećnike o 
izvršenju proračuna za navedeno razdoblje koje je realizirano negdje oko 30% planiranog te 
objašnjava da je to već dugogodišnja praksa u realizaciji proračunu kao i proteklih godina za 
prvo polugodišnje razdoblje. Daje riječ Tihomiru Hajdukoviću koji je prema Izvješću iz 
materijala naveo osnovne podatke o izvršenim primicima u iznosu od 582.264,18 eura i 
izdacima u iznosu od 570.949,92 eura, o stanju otplate postojećeg kredita u iznosu od 



21.506,03 eura te realiziranom višku prihoda iz prethodnih godina u iznosu od 145.146,77 
eura, koji će se koristiti za namjene utvrđene proračunom za 2023. godinu. Polugodišnji 
obračun se sastoji od Općeg i posebnog dijela sa prikazom izvršenja bilančnog dijela kao i 
stanja postojećih obaveza, te bilješki sa obrazloženjem pojedinih stavki izvršenja proračuna. 
Po završenim izlaganjima i provedenoj raspravi predsjednik daje ovu točku dnevnog reda na 
glasovanje. Odluka o prihvaćanju Izvještaja o izvršenju proračuna s polugodišnjim 
obračunom Proračuna Općine Viljevo za razdoblje od 01.01.2023. do 30.06.2023. godine  
prihvaćena je jednoglasno. 

AD/3. Predsjednik Tomislav Mađarić otvara 3. točku dnevnog reda koja se odnosi na 
donošenje Odluke o povjeravanju obavljanja komunalnih djelatnosti na području Općine 
Viljevo te daje riječ načelniku Dominiku Kneževiću. Dominik Knežević upoznaje vijećnike sa 
činjenicom da je osnovano KG ČUVARKUĆA d.o.o. za obavljanje komunalne djelatnosti koje 
je u 100% vlasništvu Općine Viljevo. Navedeno komunalno društvo je registrirano u 
Trgovačkom sudu Osijek sa 31.08.2023. godine i kao takvo je započelo sa svojim radom. 
Imenovan je direktor KG ČUVARKUĆA d.o.o. a to je Tihomir Hajduković koji je do sada tu 
funkciju obavljao volonterski a od 01.10.2023. započinje obavljati profesionalno. Također sa 
tim datumom iz Općine Viljevo će temeljem sporazuma prijeći u KG ČUVARKUĆA d.o.o. i 
komunalni redar Antun Knežević a zaposliti će se i spremač/ica, također sa datumom 
01.10.2023. godine.  
Slijedom svega navedenom potrebno je donijeti ovakvu Odluku kojom će se poduzeću KG 
ČUVARKUĆA d.o.o. povjeriti obavljanje komunalnih poslova za Općinu Viljevo kao što su: 
održavanje čistoće javnih površina, javnih zelenih površina, održavanje i upravljanje 
građevinama, uređajima i predmetima javne namjene, održavanje i upravljanje grobljima i 
mrtvačnicama, održavanje nerazvrstanih cesta i sličnih poslova. Poslovi se temeljem Odluke 
o povjeravanju obavljanja komunalnih djelatnosti na području Općine Viljevo dodjeljuju na 
neodređeno vrijeme. Na cjenik za obavljanje poslova prethodnu suglasnost daje općinski 
načelnik. O svom radu KG ČUVARKUĆA d.o.o. se obvezuje Općinskom vijeću jednom 
godišnje podnijeti izvješće o poslovanju za prethodno razdoblje.  
Predsjednik Tomislav Mađarić otvara raspravu. Po ovoj točki dnevnog reda rasprave nije bilo 
te istu daje na glasovanje. Jednoglasno je donesena Odluka o povjeravanju obavljanja 
komunalnih djelatnosti na području Općine Viljevo.  
 
AD/4. Predsjednik Tomislav Mađarić otvara 4. točku dnevnog reda koja se odnosi na 
donošenje Odluke o koeficijentima za obračun plaća službenika i namještenika u 
Jedinstvenom upravnom odjelu Općine Viljevo te daje riječ načelniku Dominiku Kneževiću. 
Dominik Knežević upoznao je vijećnike s prijedlogom Odluke koja se treba donijeti kao 
rezultat nove Odluke o ustrojstvu i djelokrugu Jedinstvenog upravnog odjela koju je donijelo 
Općinsko vijeće te aktu načelnika, novodonesenog Pravilnika o unutarnjem redu JUO Općine 
Viljevo. Sada je u JUO Općine Viljevo zaposleno 6 osoba, novim ustrojem 2 službenika 
prelaze u novoosnovano KG ČUVARKUĆA d.o.o. temeljem sporazuma, 1 osoba odlazi u 
mirovnu te će se slijedom toga trebati zaposliti nove dvije osobe.   
Predsjednik Tomislav Mađarić otvara raspravu. Po ovoj točki dnevnog reda rasprave nije bilo 
te istu daje na glasovanje. Jednoglasno je donesena Odluka o koeficijentima za obračun 
plaća službenika i namještenika u Jedinstvenom upravnom odjelu Općine Viljevo.  
 
AD/5. Predsjednik Tomislav Mađarić otvara 4. točku dnevnog reda koja se odnosi na 
donošenje Odluke o donošenju Akcijskog plana energetski održivog razvitka i klimatskih 
promjena (SECAP) za Općinu Viljevo. 
Načelnik Dominik Knežević upoznao je vijećnike sa potrebom donošenja ovakve Odluke 
čime se Općina Viljevo uključuje i daje svoj doprinos u borbi protiv klimatskih promjena i 
očuvanju životnog okoliša. Detalji Akcijskog plana nalaze se u materijalima pripremljenim za 
sjednicu Općinskog vijeća. Predsjednik otvara raspravu. Po ovoj točki dnevnog reda rasprave 
nije bilo te predsjednik Tomislav Mađarić daje ovu točku dnevnog reda na glasovanje. 



Jednoglasno je donesena Odluka o donošenju Akcijskog plana energetski održivog razvitka 
i klimatskih promjena (SECAP) za Općinu Viljevo.   
 

AD/6. Predsjednik Tomislav Mađarić otvara 6. točku dnevnog reda koja se odnosi na 
donošenje Odluke o pristupanju Općine Viljevo Sporazumu gradonačelnika za klimu i 
energiju. Načelnik Dominik Knežević upoznao je vijećnike sa potrebom donošenja ovakve 
Odluke čime se i Općina Viljevo uključuje i daje svoj doprinos u borbi protiv klimatskih 
promjena i očuvanju životnog okoliša. Detalji Sporazuma nalaze se u materijalima 
pripremljenim za sjednicu Općinskog vijeća. Jednoglasno je donesena Odluka o donošenju 
Odluke o pristupanju Općine Viljevo Sporazumu gradonačelnika za klimu i energiju.   
 
AD/7. Predsjednik Tomislav Mađarić otvara 7. točku dnevnog reda koja se odnosi na Izvješće 
o stanju u prostoru Općine Viljevo za razdoblje od 2019. do 2022. godine te daje riječ 
Dominiku Kneževiću, općinskom načelniku. Dominik Knežević izvješćuje vijećnike kako je 
cjelovito Izvješće o stanju u prostoru Općine Viljevo priloženo u materijalima za sjednicu 
Općinskog vijeća koje je dosta opširno i detaljno su opisani provedeni i potrebiti zahvati u 
prostoru i prostornom planiranju na području Općine Viljevo. Izvješće o stanju u prostoru 
Općine Viljevo za razdoblje od 2019. do 2022. godine izrađeno je od strane CPA Centra za 
prostorno uređenje i arhitekturu d.o.o. iz Zagreba.  
Predsjednik Tomislav Mađarić otvara raspravu. Po ovoj točki dnevnog reda rasprave nije bilo, 
te istu daje na glasovanje. Jednoglasno je donesen Zaključak o prihvaćanju Izvješća o stanju 
u prostoru Općine Viljevo za razdoblje od 2019. do 2022. godine. 
 
AD/8. Predsjednik Tomislav Mađarić otvara 8. točku dnevnog reda koja se odnosi na Izvješće 
o radu Općinskog načelnika Općine Viljevo za razdoblje od 1.01.2023. do 30.06.2023. godine 
te daje riječ Dominiku Kneževiću, općinskom načelniku. Dominik Knežević izvješćuje 
vijećnike kako je cjelovito Izvješće o njegovom radu priloženo u materijalima za vijeće te 
upitao vijećnike ima li netko kakvog pitanja po podnesenom Izvješću. 
Predsjednik Tomislav Mađarić otvara raspravu. Po ovoj točki dnevnog reda rasprave nije bilo, 
te istu daje na glasovanje. Jednoglasno je donesen Zaključak o prihvaćanju Izvješća o radu 
Općinskog načelnika Općine Viljevo za razdoblje od 1.01.2023. do 30.06.2023. godine.   
 
AD/9. Predsjednik Tomislav Mađarić otvara 9. točku dnevnog reda koja se odnosi na pitanja 
i prijedloge vijećnika. Budući da se nitko od vijećnika ne javlja, daje riječ općinskom načelniku 
Dominiku Kneževiću. Dominik Knežević izvješćuje vijećnike o aktivnostima Općine Viljevo 
kako slijedi: 

- Općina Viljevo prijavila se na natječaj Ministarstva turizma i sporta: Povećanje 
atraktivnosti turističke destinacije Općine Viljevo kroz ulaganja u sportsko-
rekreacijsku infrastrukturu, za izgradnju ŠRC Viljevo. Vrijednost investicije je 2,1 
milijun eura s PDV-om. Prošli smo administrativnu kontrolu i čekamo rezultate.  

- Na natječaj MRRFEU – Program sufinanciranja EU projekata na regionalnoj i lokalnoj 
razini Mjera 7.4.1., realiziran je projekt opremanja doma u Kapelni. Od ukupne 
vrijednosti investicije 36.767,54 eura dobili smo 16.746,11 eura ili 45,55 % vrijednosti 
ukupne investicije.  

- Na Središnji državni ured za demografiju i mlade prijavili smo projekt ulaganje u dječji 
vrtić – izgradnja dječjeg igrališta za jasličku skupinu. Zatraženo je 13.748,00 eura ili 
90% od ukupne vrijednosti investicije od 15.315,00 eura. Sredstva su odobrena.  

- Na Ministarstvo graditeljstva i državne imovine prijavili smo projekt: Izgradnja 
parkirališta i pješačke staze na groblju u Ivanovu vrijednosti 76.306,38 eura. Zatražili 
smo 50.000,00 eura ili 67,29 % ukupne investicije. Odobreno nam je 35.600,00 eura.  

- Na natječaj MRRFEU – PORLZ 2023. Faza B završetak fasade na ambulanti Viljevo 
prijavljen je projekt vrijednosti 80.000,00 eura. Zatražili smo sufinanciranje u iznosu 
od 55.000,00 eura ili 69% vrijednosti investicije. Odobreno nam je 39.000,00 eura.  



- Prijavili smo se na Javni poziv za izradu Programa SECAP nadležnom Fondu za 
zaštitu okoliša, vrijednosti 6.250,00 eura. Odobreno je 2.500,00 eura.  

- Program Zaželi 4 - sa danom 20. rujna 2023. godine u 9 sati ide prijava. Program bi 
išao na trogodišnje razdoblje.  

- Izvršena je prijava projekta uređenja nerazvrstane ceste od kraja ulice V. Nazora do 
Čarde, vrijednosti 345.000,00 eura. Sredstva su odobrena.  

- Dječji vrtić, mjera 7.4.1 - krenula je isplata te smo realizirali 2. ratu u iznosu od 
150.000,00 eura. Očekuje se ubrzo i isplata zadnje 3. rate u iznosu od cca 150.000,00 
eura.  

- Dokumentacija za kredit HBORa je dostavljena i očekuje se odobrenje i realizacija – 
faze C uređenja centra Viljeva.   

- Očekujemo raspisivanje natječaja za uređenje nerazvrstanih cesta, gdje bi se prijavili 
sa projektom uređenja ceste Cret Viljevski – Ivanovo.  

- EKO_FLOR plus d.o.o. dostavio je prijedlog novog cjenika usluge odvoza 
komunalnog otpada. Načelnik treba dati suglasnost do kraja 9. mjeseca tekuće 
godine inače se raskida Ugovor o koncesiji.  

Vijećnik Milorad Maljković postavio je pitanje rasvjete u naselju Blanje na što mu je odgovorio 
načelnik Dominik Knežević da će se to riješiti postavljanjem drvenih bandera i rasvjetnim 
tijelima. Također, vijećnik Milorad Maljković je upozorio na stanje slabog napona u 
društvenom domu u Krunoslavlju te bi glede toga nešto trebalo poduzeti da se to riješi.  
Đuka Vincetić je postavio pitanje o daljnjem radu i budućnosti bio energane u Cretu 
Viljevskom. Odgovorio je načelnik da ima saznanje da ista za sada radi ali daljnje informacije 
nema.  
 
Budući kako se više nitko nije javio za riječ, predsjednik Tomislav Mađarić zaključuje 18. 
sjednicu Općinskog vijeća Općine Viljevo.   
  
Sjednica je zaključena u 14,00 sati.  

                                            PREDSJEDNIK 
       ZAPSNIČAR:                                   OPĆINSKOG VIJEĆA: 
     Antonia Horvat                                                Tomislav Mađarić, dipl.ing.geod. 


